
College van Burgemeester en Wethouders
Postbus 5000
7400 GC Deventer

Deventer, 17 november 2015
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex. art 46 RvO over problemen NV Berkwartier 

Geacht College,

In de ogen van de VVD levert de NV Bergkwartier een onmisbare bijdrage aan Deventer als 
boeiende beleefstad. In de vorige week vastgestelde begrotinga van de gemeente wordt voor 
de komende jaren nog uitgegaan van 78.000 euro dividendb van de NV Bergkwartier. Het 
jaarverslag van de NV Bergkwartier over 2014c kondigt echter aan dat er geen dividend kan 
worden uitgekeerd doordat er grote boekverliezen zijn geleden. Dit kan ook voor de volgende 
jaren gevolgen hebben.

1. Waarom heeft het college de raad nog niet actief over dit probleem ingelicht?

2. Welke stappen onderneemt uw college om het probleem zo goed mogelijk op te lossen?

VVD-fractie gemeenteraad Deventer,

Lars Wuijster

aProgrammabegroting 2016
– p.94 Programma 10, product 5
– p. 98: "Vooralsnog geen financieel effect voor de gemeente"

bProductenraming 2016
– p. 66

cJaarverslag 2014 NV Bergkwartier: 
http://www.nvbergkwartier.nl/resources/Jaarverslag_2014.pdf
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